

愛情結 “金” 品

建筑商人守得情字贏千萬巨獎！

RM31,432,951



**Emotional attachment won BUSINESSMAN RM31,432,951!**

一名年屆50余岁，来自柔佛州的建筑商人在2013年9月14日（星期六）的第3940/13开彩期中，赢走总值RM31,413,151.10的至尊多多六合彩（6/55）积宝奖金，过一个特别快乐的中秋节！

这名赢家叙述，他已投注该中奖号码组合 - 4、8、9、21、29及35超过20年之久，他还说，想当年，这组号码组合是他和当时的女友在相恋时一起构思出来的，因此对他而言是极为情深意重的。

他说，当他通过所签购的成绩开彩短讯中获知中奖消息时，他的心情没有多大的波动，反而依然平静，但他坦言，那确实是一项天大的好消息，生活肯定因而不一样了，他继续说，他首先会为一名患有慢性疾病的家人承担所有的医药费，此外，其优先考量也包括用部分奖金来充作生意上的营运发展，而大部分的奖金则为孩子们而存下来。

由于是以系统7玩法投注，这名赢家也赢取额外的 RM19,800 的奖金，系统7玩法让他获得7组由6个号码组成的号码组合，换句话说，他因而获得7个中奖机会。

A construction businessman from Johor, in his 50s, won Power Toto 6/55 Jackpot totaling RM31,413,151.10 on Saturday, 14 September 2013 (Draw No. 3940/13). He was over the moon while celebrating the festival.

Interestingly, this winner recounted that he has been betting on the winning set of numbers - 4, 8, 9, 21, 29 & 35 for over 20 years. According to him, those numbers have been very emotionally attached to him as they were thought up by him and his then girlfriend while they were dating.

Finding out his massive jackpot win through a sms alert for draw results that he subscribes to, he said he was just as calm as ever. But he admitted that was really great news and life-changing. He said he would use it to pay for the medical expenses of a family member who has been suffering from a chronic illness. Apportioning some for his business operations and keeping a big part of it for his children would certainly be in his priority list.

This winner also won extra RM19,800 as a result of playing System 7 which gave him 7 combinations of 6 numbers each, in other words, 7 winning chances.



Ref No: bwp/02/2013

